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ندوة وطنية حول
حاضر ومستقبل اللغة الانجليزية في المملكة العربية السعودية: اهتمامات بحثية
25-26/12/1435 هـ  
A National Symposium on

Present and Future of English in Saudi Arabia: Research Concerns

19th & 20th of October, 2014
أهداف الندوة: تهدف هذه الندوة إلى:
1. جذب الباحثين في التخصصات الفرعية المختلفة ذات الصلة باللغويات التطبيقية لمشاركة أفكارهم ونتائج بحوثهم والممارسات الفضلى في البحوث والتدريس مع أقرانهم حول المملكة؛
2. زيادة وعي الأكاديميين فيما يتعلق بالاتجاهات الحالية والمستقبلية في تدريس اللغة الإنجليزية؛
3. تناول القضايا البحثية الساخنة في مجال اللغويات التطبيقية على مستوى النظرية والتطبيق؛
4. نشر المعرفة المرتبطة بأحدث الاتجاهات والمنشورات في اللغويات التطبيقية؛
5. دعوة الباحثين والتطبيقيين في مجال اللغويات وما يرتبط بها من علوم لمناقشة القضايا ذات الاهتمام المشترك.
Objectives of the Symposium:
The symposium aims at:

1. Attracting researchers in the different disciplines of Applied Linguistics to share their ideas, research findings and best practices with their colleagues around the Kingdom;

2. Raising academics’ awareness regarding the present and future trends of English language teaching in KSA;

3. Addressing topical issues in applied linguistics research and practice, covering the major disciplines of the field at the level of theory and practice;

4. Disseminating knowledge related to state -of –the- art research trends and recent publications in applied linguistics; 
5. Inviting researchers and practitioners in in fields related to applied linguistics to address issues of common concern.
موضوعات الندوة:
· اللغة والأدب وطرق تدريسهما
· اللغة والثقافة
· التخطيط اللغوي وسياسات اللغة ومناهج تعليم اللغة الإنجليزية
· تعلم اللغة والتكنولوجيا
Themes:

· Language, literature and methodology

· Language and culture

· Language planning and the ELT curriculum

· Language learning and technology
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